

《歐美研究》投稿須知

《歐美研究》季刊係專門刊登歐洲或美國人文及社會科學研究之學術刊物，曾四度（1998、2002、2003 及 2004 年）榮獲國科會獎勵優良學術期刊優等獎（該獎自 2005 年起停辦），並於 2014、2017、2019、2022 年榮獲國科會（科技部）評比為人文及社會科學綜合類 A 級期刊，為國內相關學術領域之最佳發表園地，歡迎踴躍投稿。

注意事項

1. 請勿一稿多投（曾以摘要、學位論文或電子形式出版之論文，不在此限）。
2. 如投稿改寫自會議、學位論文，或有任何單位補助經費，請在線上投稿時，於「論文相關資訊」欄位說明。
3. 研究論文文稿（含本文、註腳、參考文獻），中文以 3 萬字為原則，英文以 1 萬 5 千字為原則。若超過上述字數上限，本刊將請作者刪修。
4. 來稿請採用 Microsoft Office Word 檔案。撰稿範例請詳本刊官方網頁。
5. 論文投稿前，須取得所有作者／著作權所有人的書面同意。
6. 如有任何涉及審查相關人士與內容之利益衝突之資訊，須主動告知本刊。
7. 來稿將以雙向匿名方式送請相關學者審閱，故凡足以辨識作者身分之相關資訊，敬請移除。
8. 作者若發現出版之論文中含有重大缺失，須立即知會本刊，並提供詳細的說明與協助本刊依缺失之實際情形，進行更正甚或撤稿。
9. 本刊收到來稿後，原則上 3 到 4 個月內完成第一次審議過程，採用與否或須再議，均以專函告知。
10. 若於寫作與研究過程中有使用生成式人工智慧技術 (AI generator)，須於論文中說明使用方式與範圍。
11. 一經決定採用之稿件，本刊有權潤飾文字及更改格式。若需做進一步修改，將函轉作者依編輯委員會之建議處理。
12. 若於文中引用他人之文字、圖表、照片等，均應符合學術使用及著作權法之規定。若使用須著作人同意之圖片，敬請自行負責取得授權證明，並於確定接受刊登後提供本刊。（特別提醒：圖片授權範圍須包括與本刊合作之其他資料庫，或者至少授權用於本刊之紙本及電子期刊。）
13. 本刊除發行紙本及電子期刊外，基於推動學術交流與促進學術研究，亦與國內外多家資料庫及學術單位簽約合作，包括 THCI Core、TSSCI、Academic OneFile、IBZ、Periodicals Index Online、國家圖書館等，以電子形式提供讀者線上檢索、閱讀、下載及列印。凡接受刊登之文章，作者均須簽署著作授權同意書，以無償、非專屬方式授權本刊，以及本刊授權之資料庫。
14. 本刊不支付稿酬。出版後，將 e-mail 提供作者刊登論文之全文電子檔。
15. 作者對出版之文章承擔全部責任與義務。

Information for Authors

EurAmerica is devoted to the publication of scholarly papers from a wide variety of perspectives on European and American Studies, which received a Tier 1 ranking from Taiwan's National Science and Technology Council for multidisciplinary Academic Journals in the Humanities and Social Sciences. As a core journal of TSSCI and THCI, *EurAmerica* is indexed/abstracted in ESCI, MLA, SocINDEX and many other leading databases.

Requirements for Submissions

1. *EurAmerica* does not accept manuscripts that are currently under consideration or already published elsewhere.
2. If a manuscript is a revision of a conference proceeding paper, a part of a dissertation, or has received any funding, authors are required to disclose this information in the "Related Information of Manuscript" field in our online submission system.
3. Submitted manuscripts should be no longer than around 30,000 words in Chinese or 15,000 words in English, footnotes and references included. Authors will be asked to shorten manuscripts that exceed the word limit.
4. Please submit an electronic copy of the manuscript in MS Word format through our online submission system (<https://www.ea.sinica.edu.tw/onlineSubmission.aspx?&lang=e>). Authors are advised to consult the Submission Guidelines on our website page.
5. Before submitting the manuscript, written consent must be obtained from all authors and copyright holders.
6. Any potential conflicts of interest must be disclosed in the "Related Information of Manuscript" field in our online submission system.
7. To preserve anonymity, manuscripts should contain no identifiable information such as author names, affiliations, acknowledgments, etc.
8. Should authors identify any significant error after the manuscripts are accepted and published, they are required to immediately inform us, offer a detailed explanation for the error, and, depending its severity, assist in correcting or retracting the paper.
9. Except in rare cases, the first round of review will normally be completed within three to four months. Authors will be notified of the result of the review with an official letter.
10. If generative AI technology is utilized in the course of writing or research, its methods and extent of use must be disclosed in the "Related Information of Manuscript" field in our online submission system.
11. Accepted manuscripts are subject to stylistic editing. If the editorial board deems that further editing is called for, we will ask authors to revise their manuscripts accordingly.
12. If the article includes quotations of texts, reproduction of tables, figures or photographs, the authors are responsible for adhering to the relevant academic citation guidelines and copyright laws. Should the article use any copyright-protected materials, authors are responsible for providing proof of licensing after the manuscript has been accepted for publication. Please ensure that the license covers the databases in which *EurAmerica* is indexed, or at the very least, both the print and electronic versions of *EurAmerica*.
13. In addition to its print and electronic versions, *EurAmerica* has entered into agreements with Academic OneFile, IBZ, Periodicals Index Online, National Central Library of Taiwan, Taiwan Citation Index-Humanities and Social Sciences, and other databases to provide an electronic version of published papers for indexing, researching, downloading and printing. Authors are requested to sign a Copyright License Agreement upon publication, granting the journal and its authorized databases nonexclusive and royalty-free rights to use and reproduce the article.
14. *EurAmerica* does not offer an honorarium. Authors will receive a digital copy (PDF file) of their articles via email after publication.
15. Authors assume full responsibility and accountability for their published articles.